

Villadoria Furét DOC 2012:

This Dolcetto is garnet red in colour. In the nose intense iron and a touch of almond. On the palate full bodied with intense iron, raspberry and cherry. Racy acidity as well as astringent and outdrying tannins. Drinkable for 3-5 days after the bottle has been opened. Drink: 2013-2016.

Rating: 80 points.

Villadoria Furét DOC 2012:

*Dieser Dolcetto besitzt eine granatrote Farbe. In der Nase intensive Eisenaromatik sowie etwas Mandel. Im Mund ein voller Körper mit intensiven Aromen von Eisen, Himbeere und Kirsche. Rassige Säure sowie adstringente und austrocknende Tannine. 3-5 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

*WineInspector-Wertung: 80*

5-10 €

Villadoria Tardòc DOC 2012:

A ruby coloured Barbera with flavours of mint, liquorice, caramel and iron. On the palate liquorice, caramel, mint, raspberry and tobacco. Full bodied, racy acidity and good length in the aftertaste. Drinkable for 3-5 days after the bottle has been opened. Drink: 2013-2016.

Rating: 84 points.

Villadoria Tardòc DOC 2012:

*Ein rubinroter Barbera mit Düften nach Minze, Lakritze, Karamell und Eisen. Im Mund Lakritze, Karamell, Minze, Himbeere und Tabak. Voller Körper, rassige Säure und gute Länge im Abgang. 3-5 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

*WineInspector: 84*

5-10 €

Villadoria Arpàss Langhe Rosso DOC 2010:

Composed of Barbera and Nebbiolo with flavours of spices, meat and wood from oak ageing. On the palate dominant acidity and subtle notes of cherry and wood. Full bodied, racy acidity and an ordinary aftertaste. Drinkable for 2-4 days after the bottle has been opened. Drink: 2013-2014.

Rating: 82 points.

Villadoria Arpàss Langhe Rosso DOC 2010:

*Verschnitten aus Barbera und Nebbiolo mit Düften nach Gewürzen, Fleisch und Holz von der Fasslagerung. Im Mund dominiert die Säure, dazu noch subtile Noten von Kirsche und Holz. Voller Körper, rassige Säure und ein ordentlicher Abgang. 2-4 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

WineInspector-Wertung: 82

5-10 €

Villadoria Bricco Magno Langhe Rosso DOC 2009:

This Nebbiolo is ruby in colour with brown reflexes. A nice bouquet with wood, sour cherry, cedar and caramel. On the palate subtle flavours of cherry, wood and caramel buried under comprehensive acidity. Full bodied and an ordinary aftertaste. Drinkable for 4-8 days after the bottle has been opened. Drink: 2013-2015.

Rating: 79 points.

Villadoria Bricco Magno Langhe Rosso DOC 2009:

*Dieser Nebbiolo ist rubinrot mit braunen Reflexen. Ein nettes Bouquet mit Holz, Sauerkirsche, Zeder und Karamell. Im Mund subtile Aromen von Kirsche, Holz und Karamell, begraben unter allumfassender Säure. Voller Körper und ein ordentlicher Abgang. 4-8 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

WineInspector-Wertung: 79

> 10-20 €

Villadoria Barbaresco DOCG 2010:

This Nebbiolo is ruby in colour with orange reflexes. Orange, cherry and wood in the nose. Cherry and orange on the palate. Full bodied, soft structured, mouth watering tannins and a good finish. Drinkable for 4-9 days after the bottle has been opened.

Drink: 2013-2017.

Rating: 85 points.

Villadoria Barbaresco DOCG 2010:

*Dieser Nebbiolo ist rubinrot mit orangen Reflexen. Orange, Kirsche und Holz in der Nase. Kirsche und Orange im Mund. Voller Körper, weiche Textur, den Mund wässrig machende Tannine und ein gutes Finale. 4-9 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

*WineInspector-Wertung: 85*

> 10-20 €



Villadoria Barolo DOCG 2009:

This Nebbiolo matured for 30 months in Slavonian oak barrels and appears ruby in colour. In the nose a complex and intense bouquet with cedar, forest soil, liquorice, red fruits and pepper. On the palate very expressive with plum, cherry and liquorice, sustained by mouth watering tannins. Full bodied, good acidity and a long aftertaste. Best buy! Drinkable for 5-10 days after the bottle has been opened. Drink: 2013-2020.

Rating: 93 points.

Villadoria Barolo DOCG 2009:

*Dieser Nebbiolo reifte 30 Monate lang in slawonischen Eichenfässern und erscheint rubinrot im Glas. In der Nase ein komplexes und intensives Bouquet mit Zeder, Waldboden, Lakritze, roten Früchten und Pfeffer. Im Mund sehr expressiv und opulent mit Kirsche und Lakritze, gestützt von den Mund wässrig machenden Tanninen. Voller Körper, gute Säure und ein langer Abgang. 5-10 Tage trinkbar nach Flaschenöffnung.*

*WineInspector-Wertung: 93\*\**

> 10-20 €